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 »باروز«  قصد خداحافظی 
از کشتی را ندارد

تسنیم: قهرمان صاحبنام کشتی جهان و 
المپیک با وجود شکست در مسابقه انتخابی 
المپیک، در چند هفته آینده در مسابقات قهرمان 
کشوری آمریکا کشتی خواهد گرفت. حساس ترین 
مسابقه انتخابی تیم ملی کشتی آزاد آمریکا برای 
شرکت در المپیک با شکست جردن باروز دارنده 
4 مدال طلای جهان و یک طلای المپیک به پایان 
رسید. باروز در دو کشتی انتخابی مقابل کایل 
دایک قهرمان وزن 79 کیلوگرم جهان مغلوب شد 
تا شانس حضور در بازی های المپیک توکیو را از 
دست بدهد. با وجودی که برخی فکر می کردند 
باروز در صورت شکست از دنیای قهرمانی 
خداحافظی خواهد کرد، اما این کشتی گیر بعداز 
این مبارزه حرفی از خداحافظی نزد و تاکید کرد در 
انتظار تولد فرزندچهارم خود است و قصد دارد به 
کشتی ادامه خواهد داد. او قصد دارد در مسابقات 
قهرمان کشوری آمریکا که روزهای پایانی ماه 
جاری )آوریل( در آیووا برگزار می شود، کشتی 
بگیرد. این رقابت ها انتخابی تیم ملی آمریکا برای 

شرکت در 2021 نروژ خواهد بود.

باور یک راننده به ادامه 
افتخارآفرینی »همیلتون«

فارس: مــارک وبـــر دارنده 9 قهرمانی 
گرندپریکس فرمول یک از لوئیس همیلتون 
خواسته که در پایان فصل از کناره گیری از 
ورزش پرهیز کند. او انتظار دارد همیلتون 
تا سال 2022 در این ورزش فعالیت کرده 
تا موقعیت خود را به عنوان بزرگترین راننده 
فرمول در تمام دوران ثبت کند. »وبر« که 
در سال های 2007 تا 201۳ برای ردبـــول 
رانـــندگــی کرده معتقد است همیلتون 
می تواند  رشته  این  در  ماندن  در صورت 
موفقیت های بیشتـــری کـسب کند. لوئیس 
همیلتون قهرمان فرمول یک جهان پیش از 
این اعلام کرده بود عجله ای برای بستن قرارداد 
طولانی مدت با مرسدس ندارد و برای سال 
آینده وقتی آماده شود، تصمیم می گیرد. راننده 
انگلیسی مرسدس در واکنش به صحبت های 
وبر، گفت: فکر می کنم زمان همه چیز را مشخص 
خواهد کرد. اینطور نیست که نخستین تجربه 
اتومبیلرانی من باشد. وی افزود: من اعتقادات 
خودم را دنبال می کنم و همیشه شرط می بندم 

که خودم می دانم چه چیزی تحویل دهم.

خارجازمستطیلسبز

گواردیولا :
»صلاح« با گلزنی رکورد 

»آنری« را شکست 
محمد صلاح با گلزنی در دیدار برابر آرسنال 
موفق به شکستن رکورد تیری آنری شد. 
لیورپول توانست در دیدار برابر آرسنال در 
زمین حریف با ۳ گل به برتری برسد. دیگو یوتا 
دو بار و محمد صلاح در این دیدار برای قرمزها 
گلزنی کردند تا روحیه این تیم قبل از مصاف با 
رئال مادرید در لیگ قهرمانان بالا برود. محمد 
صلاح با گلزنی در این دیدار شمار گل های 
خود را در 1۵0 بازی در لیگ برتر انگلیس به 
عدد 9۳ رساند. این در حالی است که تیری 
آنری در 1۵0 بازی اول خود در لیگ برتر 92 

گل به ثمر رسانده بود. 

خـــبر

دیـــدگــاه

لیگ برتر فوتبال کشورمان در حال برگزاری است. عدم حضور 
تماشاگران به دلیل رعایت پروتکل های بهداشتی ناشی از شیوع 
کرونا به هر حال تاثیرات منفی خود را به جا گذاشته است، اما 
واقعیت این است اگر اتفاق خاصی در هفته های اخیر رخ ندهد 
رقابت اصلی برای کسب عنوان قهرمانی بین تیم های پرسپولیس 
و سپاهان است. پرسپولیس اولین دیدار خود در سال 1400 را 
با تساوی پشت سر گذاشت. شاگردان گل محمدی در نیمه دوم 
نمایش خوبی داشتند. سپاهان اگرچه در هفته های اول نمایش 
خیلی خوبی نداشت، اما انصافا در ادامه مقتدرانه پیش رفت. 
تراکتور اما برخلاف هزینه های سنگینی که پرداخت می کند 
در قامت یک تیم مدعی ظاهر نشده است. به نظر می رسد 
تراکتورهای شرایط را درک نکرده اند و در برخی دیدارها  این 
طور به نظر می رسد که برای پیروزی به میدان نمی آیند. تیم 
استقلال با بازگشت فرهاد مجیدی کمی بهتر بازی می کند اما 
در دیدار هفته نوزدهم مقابل پیکان متوقف شد. آبی ها در این 
دیدار به حریف خود فشار نیاوردند و پایاپای رقابت کردند. نتایج 
دیدارها این هفته نشان داده تیم ها بعداز تعطیلات نوروزی 
شرایط متفاوتی را حتی به صورت موقت پیدا کرده اند که نمونه 
بارز آن تفاوت عملکرد بازیکنان پرسپولیس در نیمه اول و دوم 
بازی روز شنبه گذشته بود. سپاهان امروز )دوشنبه( به مصاف 
سایپا می رود و باید دید شاگردان نویدکیا نیز همانند رقیب 
جدی خود دو نیمه متفاوت دارند یا خیر؟! اگر سپاهان بتواند 
مقابل سایپا به پیروزی برسد می تواند با اختلاف به صدر برگردد. 

سپاهان و پرسپولیس مدعیان  قهرمانی اند 

    مدیرفنی 
در جلسه ای که با حضور اعضای هیات مدیره و مدیرعامل 
باشگاه فرهنگی ورزشی گل گهر سیرجان برگزار شد،  عباس 
چمنیان مربی سابق تراکتور به عنوان مدیرفنی تیم های پایه 

فوتبال باشگاه معرفی شد.

        احوال 
سرمربی پدیــده و کــاپیتان پرسپولیس سال ها در 
تیم ملی و سپاهان همبازی بودند. بعداز تعویض حسینی، 
رحمتی اولین کسی بود که خود را به او رساند و جویای 

احوالش شد.

         شادی
فرشاد محمدی مهر مدافع راست ذوب آهن  پس از 
سوپرگل دیدنی خود به نفت آبادان شادی پس از گل 
متفاوت  و البته به سبک توتی را در مقابل لنز دوربین 

عکاسان انجام داد.

ت
شــ

سنو
عک

تیم استقلال در دیدار مقابل پیکان نتوانست 
گلزنی کند تا دیدار هفته نوزدهم این دو تیم با 
تساوی بدون گل به پایان برسد. محمد نوری 
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در این خصوص 
صحبت کرد. وی اعتقاد دارد پیکان دفاع خوبی 
مقابل استقلال کرد. آبی پوشان باید برنامه ای را 
مقابل تیم های تدافعی پیدا کنند. وی همچنین 
در مورد بازی های آسیایی اظهارکرد: استقلال 

همیشه مدعی قهرمانی در آسیاست.
 در مورد تساوی استقلال مقابل پیکان  

چه نظری دارید؟
 آبی پوشان در برابر پیکان شاداب بازی نکردند. 
خط هافبک تیم عملکرد ضعیفی داشت. استقلال 
نیاز به یک هافبک بازیساز خوب دارد. بعداز رفتن 
علی کریمی از استقلال، خط هافبک آبی پوشان 
دچار تزلزل شد. در خط حمله مشکلی نداریم. 
دیاباته و مطهری در بازی روز شنبه گذشته، از 
عقب توپ گیری می کردند. بازیکنان خط حمله 
نتوانستند یکدیگر را به خوبی پیدا کنند. پیکان 
دفاع خوبی مقابل استقلال کرد. آبی پوشان باید 

برنامه ای را مقابل تیم های تدافعی پیدا کنند.
 نظر شما در مورد بازی های استقلال در 

لیگ قهرمانان آسیا چیست؟
 شرایط لیگ قهرمانان آسیا با لیگ برتر فرق دارد. 
استقلال در آسیا و گروه های مرگ بازی های خوبی 
انجام داده است. تیم های دیگر در گروه مرگ، 
باید از اسم استقلال بترسند. نفرات و بازیکنان 
باکیفیتی در آبی پوشان هستند. 2 دروازه بان 
طرازاول در تیم داریم. با صبر و انجام بازی های 
خوب، می توانیم از این گروه صعود کنیم. هواداران 
از تیم قهرمانی می خواهند. اگر حمایت های لازم 
صورت گیرد، می توانیم به قهرمانی آسیا و ستاره 
سوم فکر کنیم. استقلال همیشه مدعی قهرمانی 

در آسیاست.

گفــتوگــو
محمد  نوری: 

استقلال همیشه 
 مدعی قهرمانی

 در آسیاست

فوتبالداخلی
ایسنا: عضو هیات مدیره باشگاه نفت مسجدسلیمان با 
بیان اینکه داریوش یزدی هنوز سرمربی این تیم است، گفت: 
خداحافظی او شفاهی بوده است و هنوز نیز اعضای هیات مدیره 
درخصوص تصمیم گیری در این زمینه، تشکیل جلسه نداده اند. 
بیژن دانش اظهارکرد: استعفای آقای یزدی از هدایت تیم 
نفت به صورت شفاهی بوده و باتوجه به اینکه استعفای کتبی 
به دست ما نرسیده است و هنوز نیز اعضای هیات مدیره برای 
تصمیم گیری در این زمینه جلسه ای نداشته اند، ما یزدی را 
به صورت قانونی سرمربی تیم می دانیم. وی در پاسخ به این 
سوال که آیا یزدی تحت فشار خاصی مجبور به خداحافظی 
با بازیکنان در رختکن شده است؟ افزود: واقعیت این است 
که بازیکنان ما مقابل نساجی بد بازی کردند و از خود یزدی 
حمایت نشد. یزدی یکسری انتظارات داشت که ما نتوانستیم 
برآورده کنیم و بر این اساس نیز دلخور بود. یکی از انتظارات 
او و مهمترین خواسته اش، جذب بازیکن باتجربه لیگ برتری 
بود که ما نتوانستیم برآورده کنیم. عضو هیات مدیره باشگاه 
نفت مسجدسلیمان درباره مطرح شدن نام »فکری« برای 
جایگزینی یزدی و اینکه آیا باشگاه با فکری مذاکراتی هم داشته 
است؟ عنوان کرد: فعلا گزینه ای مدنظر نیست و با فکری هم 
مذاکره ای نداشته ایم. منتظر تشکیل جلسه اعضای هیات مدیره 

و تصمیم گیری در مورد خداحافظی آقای یزدی هستیم.

بینالملل
 با تصمیم سران منچستریونایتد، داوید دخئا در پایان 
فصل یونایتد را ترک خواهد کرد. داوید دخئا در یکی دو فصل 
اخیر عملکرد خوبی در یونایتد نداشته است. این در حالی 
است که دین هندرسون دروازه بان ذخیره منچستریونایتد 
شرایط خوبی دارد و آن طور که از باشگاه یونایتد خبر می رسد، 
دخئا در پایان فصل قطعا یونایتد را ترک خواهد کرد. به این 
ترتیب هندرسون دروازه بان شماره یک یونایتد از فصل 
جدید خواهد بود. داوید دخئا از چند تیم لیگ برتری و لالیگا 
پیشنهاد جدی دارد و باید دید تصمیم خواهد گرفت تا چه 

تیمی را بعد از یورو 2020 انتخاب کند.
 سرمربی اینتر خوشحالی خودش را از پیروزی برابر 
بولونیا پنهان نکرد ولی تاکید کرد که برای جشن گرفتن 
قهرمانی زود است. اینتر توانست با گل روملو لوکاکو، بولونیا 
را در خانه خود شکست دهد تا اختلاف خودش را با تیم دوم 
جدول یعنی میلان به ۸ امتیاز افزایش دهد. آنتونیو کونته 
سرمربی اینتر بعداز پیروزی در این دیدار و نزدیک شدن به 
قهرمانی در اسکودتو گفت: پیروزی در بولونیا مقابل تیمی 
که فوتبال خوبی بازی می کند و شما را سخت تحت فشار 
قرار می دهد، مطمئنا یک گام بزرگ رو به جلو بود. بولونیا 
خیلی خوب کار کرد، آنها یک مربی عالی در  اختیار دارند و 
این پیروزی آسان نبود.  بچه ها تمرکز و روحیه مناسب خود 
را حفظ کردند. این پیروزی نمی تواند  جشن قهرمانی باشد، 
زیرا ما باید آن را در زمین کسب کنیم و باید از نظر ریاضی 
اطمینان داشته باشیم که بگوییم قهرمان هستیم. 10 بازی 
برای ما ، 9 بازی برای برخی دیگر  باقی مانده و 27-۳0 امتیاز 
برای گرفتن وجود دارد. پس فعلا نباید از قهرمانی حرف زد. 
او ادامه داد: ما به خوبی می دانیم که سری  A بسیار دشوار 
است و هر مسابقه نبردی برای کسب پیروزی است. هرچه به 
خط پایان نزدیکتر شویم رقابت ها حساس 
و نزدیکتر می شود. بازی های دشواری 
در ادامه در پیش داریم. ما فصل قبل 
به فینال لیگ اروپا رسیدیم و شکست 
خوردیم و این بار باید بتوانیم جام 
قهرمانی را به دست بیاوریم. من 
دقیقا به همین خاطر به اینتر 
آمدم که رویه باشگاه را تغییر 
دهم و بتوانیم تیمی داشته 
باشیم که برای کسب عنوان 
و  قهرمانی تلاش می کند 
قطعا در بازی های بعد نیز 
با همین طرز تفکر به میدان 
می رویم تا جام قهرمانی را 
به دست آوریم. اینتر در بازی 
بعدی خود چهارشنبه شب در 
خانه به دیدار ساسولو می رود و در 

ادامه بازی با کالیاری را در پیش دارد.

حسینچرخابی
کارشناس فوتبال 

مریم جهان نجاتی سرمربی تیم فوتبال زنان سیرجان گفت: 
جام باشگاه های آسیا راه جدیدی برای فوتبال زنان باز کرده تا 
شاید بتوانیم چهره دیگری از فوتبال ایران به آسیا نشان بدهیم.

 حضور در مسابقات 
 تیم شهرداری سیرجان که جام قهرمانی سیزدهمین دوره 
لیگ برتر فوتبال زنان را از آن خود کرد، به عنوان نماینده ایران 
به اولین دوره جام باشگاه های آسیا اعزام می شود. این مسابقات 
در دو گروه شرق و غرب با حضور ۸ تیم  برگزار خواهد شد و 
نماینده ایران در گروه غرب آسیا با نماینده های اردن، ازبکستان 
و هند رقابت می کند. تیم های ژاپن، استرالیا،  کره جنوبی و چین 
هم در گروه شرق آسیا قرار دارند. مریم جهان نجاتی سرمربی 
تیم سیرجان اظهارکرد: رقابت ها طبق برنامه AFC از 2۶ آبان 
1400 آغاز می شود. حضور در جام باشگاه ها ثمره لیگ خوب 
و فعالی است که در چند سال اخیر داشته ایم و در پی زحمات 

خانم گلاره ناظمی شکل گرفته است.
 تقویت تیم ایران 

او در مورد آغاز تمرینات تیم سیرجان برای  حضور در این 
رقابت ها بیان کرد: قرار است چند جلسه فنی با خانم ناظمی 
و مسئولان فدراسیون داشته باشیم تا برنامه ریزی خود را در 
جهت برنامه فدراسیون و سازمان لیگ انجام  دهیم. بعداز آن 

تلاش می کنیم تا هرچه سریعتر آماده مسابقات شویم، چون 
باید برای دو جبهه دفاع از قهرمانی در لیگ و حضو در جام 

باشگاه ها آماده شویم.
سرمربی تیم سیرجان در مورد شناخت خود از رقبای ایران   رقبا؟!

در این رویداد تصریح کرد: همراه با تیم ملی ایران در سال 9۶ 
مقابل تیم ملی ازبکستان و در سال 97 روبه روی تیم ملی هند 
بازی کرده ام، یعنی این شانس را داشته ام که به عنوان یک مربی 

با تیم ملی هر دو کشور مسابقه بدهم و شناخت خوبی از 
سبک بازی آنها دارم. او در پاسخ به این سوال که با توجه 

به شناخت از حریفان آیا تیم شما شانس صعود به 
مرحله دوم را دارد؟ بیان کرد:  برنامه ریزی خود را در 
جهت خلق این شگفتی انجام می دهیم و امیدوارم 

شرایط به گونه ای رقم بخورد که این اتفاق بیفتد.
 وضعیت تیم ملی 

جهان نجاتی به وضعیت تیم ملی و دو سال تعطیلی 
آن اشاره و افزود : تیمی که دو سال اردویی نداشته 

چگونه می تواند فاصله خود را با تیم هایی که 
دائم در حال تمرین هستند، جبران کند؟ 
متاسفانه یکی از دلایلی که هنوز نتوانسته ایم 

به جایگاه واقعی خود در آسیا برسیم، عدم برنامه ریزی مدون از 
سوی فدراسیون است. نیاز داریم که برنامه ریزی  مدونی انجام 
شود که در آن تعطیلی اردوها معنا نداشته باشد. امیدوارم 
مدیران جدید که نوید روزهای بهتری برای فوتبال زنان داده اند 
به این مسائل توجه و ضعف سال های گذشته را جبران کنند. 
از طرفی جام باشگاه های آسیا راه جدیدی برای فوتبال زنان باز 
کرده است تا شاید بتوانیم چهره دیگری از فوتبال ایران به آسیا 

نشان بدهیم.
 جام باشگاه ها 

او در مورد تاثیر حضور ایران در جام باشگاه های آسیا 
در انگیزه بازیکنان اظهارکرد: چندین بار مصاحبه 
خانم مرضیه جعفری بعداز قهرمانی تیم بم در 
لیگ را خوانده ام که گفته بود ما قهرمان شدیم اما 
قهرمانی در ایران غیراز گرفتن یک جام نیست. 
جام باشگاه ها این امید را می دهد که می توان به 
سطحی بالاتر راه پیدا کرد. جهان نجاتی 
در پایان گفت: از سازمان لیگ و گلاره 
ناظمی تشکر می کنم که لیگ را با 
وجود شیوع کرونا خیلی منظم و 

باکیفیت برگزار کردند.

خبرنگار اسپانیایی از ایده بارسلونا برای تمدید قرارداد 
مسی با این باشگاه پرده برداشت و مدعی شد که لاپورتا به فکر 
قرارداد مادام العمر با فوق ستاره آرژانتینی است. روزهای خوبی 
در بارسلونا سپری می شود و بارسلونا اکنون سعی دارد برای 
قهرمانی در لالیگا و کوپا دل ری بجنگد و بتواند 2 قهرمانی در 
این فصل به دست آورد. این مساله باعث شده تا مسی نیز به 
روزهای اوج و شادمان خود بازگردد و شایعات مبنی بر ماندن 
لئو در این باشگاه قوت گیرد. در این میان مسی از مدیریت 
آبی اناری ها می خواهد تا تیمی در حد و اندازه های نام بارسا 

برای قهرمانی در ۳ جام )لالیگا، کوپادل ری و لیگ قهرمانان 
اروپا( تشکیل شود و او بتواند بار دیگر قهرمان اروپا شود. آخرین 
قهرمانی بارسلونا به سال 201۵ بازمی گردد، جایی که لوئیس 
انریکه با مثلث MSN توانست یوونتوس را شکست دهد و به 
سه گانه تاریخی دست یابد. پس از سال 201۵ مسی و بارسا 
هر بار به شکلی تحقیرآمیز از این رقابت کنار رفتند و حالا لئو 
می خواهد تیمی تشکیل شود که بتواند قهرمان لیگ قهرمانان 
اروپا شود. بارسلونا قصد دارد با پیشنهاد مالی مناسب بتواند 
مسی را برای ماندن متقاعد کند. »خوان خیمنز«، خبرنگار 

اسپانیایی نوشت: »همانگونه که در مناظره های انتخاباتی هر ۳ 
نامزد بارسلونا ادعا کردند، لاپورتا نیز همچنان بر این ایده باقی 
مانده که بتواند یک قرارداد مادام العمر با مسی ببندد. قراردادی 
که باعث یکی شدن برند بارسلونا و لئو شود و این باشگاه بتواند 
از حضور فوق ستاره آرژانتینی تا سالیان سال استفاده کند. این 
پیشنهاد به بارسلونا کمک می کند تا بدهی های عقب مانده 
مسی نیز باز به هم به تعویق بیفتد و بارسلونا بتواند از این فرصت 
استفاده کند. طبق ایده بارسلونا این پرداختی به مسی زمانی 
متوقف خواهد شد که این بازیکن تصمیم بگیرد که در باشگاهی 
دیگر به فوتبالش پایان دهد. البته تصمیم مسی در هفته های 
پایانی فصل مشخص خواهد شد و به محض آمدن خورخه مسی، 
مذاکره لاپورتا با این بازیکن آغاز خواهد شد. به نظر می رسد 
اسپانیایی ها معتقدند که مسی سال آینده در بارسلونا می ماند 

و به پروژه آتی لاپورتا اعتقاد دارد.

نقشه »بارسا« برای ماندن »لئو« چیست؟

پیشنهاد  قرارداد  مادام  العمر   برای  »مسی«

آرمان ملی: تبعات تصمیمات مدیران سابق فدراسیون فوتبال 
همچنان ادامه دارد و این بار گریبان پرسپولیس را گرفته است. 
ساختمان باشگاه پرسپولیس هنوز درگیر ماجرای طلب »شستا« 

از فدراسیون فوتبال برای پرداخت به »ویلموتس« است. 
  ماجرای ساختمان 

ماجرای بدهی فدراسیون فوتبال به شرکت شستا )شرکت 
سرمایه گذاری تامین اجتماعی( هر روز ابعاد جدیدی پیدا می کند 
و پس از اینکه مدیران سابق فدراسیون فوتبال سال گذشته ادعا 
کردند بدهی فدراسیون به شستا تسویه شده است، دیروز )یکشنبه( 
شایعه ای درباره واگذاری سه دانگ از ساختمان باشگاه پرسپولیس 
به این شرکت مطرح شد. ساختمان باشگاه پرسپولیس که مانند 
استقلال به نام فدراسیون فوتبال است، سال گذشته نیز برای 
مدتی با حکم شستا توقیف شده بود، اما آن مشکل برطرف شد 
و اکنون بحث جدیدی درباره واگذاری سه دانگ از این ساختمان 
مطرح شده است که پیگیری ها نشان می دهد این موضوع تاکنون 
قطعی نشده است. در همین زمینه با مطرح شدن این موضوع، تیم 
حقوقی باشگاه پرسپولیس با دستور جعفر سمیعی در حال بررسی 
ماجراست و باید دید در نهایت این ماجرا به کجا خواهد انجامید. 
پرسپولیسی ها معتقدند بدهی فدراسیون فوتبال به شستا ارتباطی 
به ساختمان سرخپوشان ندارد و مسئولان فدراسیون باید این 

مشکل را برطرف کنند.
  واکنش فدراسیون فوتبال 

در حالی که حدود دو ماه قبل ماجرای بدهی فدراسیون فوتبال 
به شستا، با تایید هر دو طرف پرونده بسته شده بود، اکنون مشخص 
شده که این پرونده همچنان باز و ساختمان باشگاه پرسپولیس در 
ازای پرداخت بدهی این هلدینگ اقتصادی، در گرو طلبکاران قرار 
گرفته است! در 2۵ بهمن 99، محمد رضوانی فر، مدیرعامل شرکت 

سرمایه گذاری تامین اجتماعی )شستا( با تایید دریافت طلب 
خود از فدراسیون فوتبال گفت: »مجموع مبالغی که به حساب 
فدراسیون فوتبال واریز شده بود، از سوی این فدراسیون دریافت 
کردیم. مجموعا مبلغ دو میلیون یورو مطالبات داشتیم که به نرخ 
روز پس گرفتیم.« با این اظهارات که از سوی مدیرعامل شرکت 
طلبکار انجام شده بود، همه گمان کردند که پرونده بسته شده 
است و دیگری خطری این دو ساختمان را تهدید نمی  کند ولی 
مسئولان جدید فدراسیون فوتبال و همینطور مدیران پرسپولیس 
می  گویند پرونده بسته نشده است اکنون علی جوادی، سخنگوی 
فدراسیون فوتبال در واکنش به خبر واگذاری سه دانگ ساختمان 
پرسپولیس به شستا در ازای بدهکاری فدراسیون فوتبال که پیش 
از این گفته شده بود مختومه شده است، گفت: پرونده بسته نشده 
اما ساختمان پرسپولیس هم واگذار نشده است. این ساختمان هم 
مانند ساختمان فدراسیون فوتبال در گرو دادگاه قرار گرفته است 
تا پرونده مختومه شود. او در واکنش به اینکه چرا فدراسیون فوتبال 
و شرکت شستا سال گذشته ادعا کردند که پرونده بسته شده 
است، اظهارکرد: »در آن مقطع مبلغی در حدود 2۵ میلیارد تومان 
به شستا واگذار شد که این مبلغ، معادل ارزش دو میلیون یورو 
در آبان 9۸ است نه نرخ امروزی. به همین دلیل در حال پیگیری 
هستیم تا پرونده مختومه شود.« با این حال در همان مقطع و قبل 
از اینکه طرفین مختومه شدن پرونده را اعلام کنند، طرفین بر سر 
مبلغ نهایی اختلافاتی داشتند. از آنجایی که دستمزد ویلموتس به 
یورو واریز شده بود، شستا انتظار داشت که فدراسیون فوتبال این 
مبلغ را به یورو و یا معادل ریالی این مبلغ به نرخ روز پرداخت کند 

نه به نرخ آبان 9۸!  
 تلافی

سال گذشته و پس از حضور پرسپولیس در فینال لیگ قهرمانان 

آسیا، باشگاه استقلال در نامه ای به سازمان لیگ اعلام کرد 
تا زمانی که سرخپوشان دیدارهای عقب افتاده خود را برگزار 
نکنند، حاضر به شرکت در دیدار دربی نیست و به همین دلیل 
برگزاری این مسابقه چند هفته به تاخیر افتاد. سازمان لیگ روز 
شنبه گذشته برنامه ادامه مسابقات را اعلام کرد که طبق آن قرار 
است دیدار پرسپولیس- استقلال چهارشنبه 22 اردیبهشت ماه و 
همزمان با شب عید سعیدفطر برگزار شود. در حالی که با اعلام 
سازمان لیگ دیدار هفته بیستم استقلال مقابل صنعت نفت آبادان 
لغو شده، مدیران باشگاه پرسپولیس اعلام کرده اند تا زمانی که 
استقلال دیدار عقب افتاده خود را برگزار نکند، حاضر به برگزاری 
دربی برگشت نخواهند بود. مدیران پرسپولیس در حال نامه نگاری 
با سازمان لیگ هستند و تاکید دارند تنها به شرطی در دربی 9۵ 

حاضر می شوند که تعداد بازی های دو تیم برابر باشد. 
  واکنش سازمان لیگ

سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال ایران توضیحاتی 
درباره درخواست باشگاه پرسپولیس و شکایت باشگاه پدیده مشهد 
ارائه کرد. سهیل مهدی درباره درخواست باشگاه پرسپولیس 
برای برگزاری دربی برگشت بیستمین دوره لیگ برتر به شرط 
انجام تعداد بازی های برابر استقلال با این تیم اظهارداشت: پاسخ 
پرسپولیس یا هر باشگاه دیگری در صورت نامه نگاری با سازمان 
لیگ را به صورت مکتوب می دهیم. اینکه قرار باشد هر موضوعی 
را در رسانه ها پاسخ دهیم، کار پیش نمی رود. با احترامی که برای 
رسانه ها قائل هستیم، بهتر است اخبار نهایی را منتشر کنیم. هر 
گونه نامه  از طریق واحد مربوط پاسخ داده می شود. وی در مورد 
دغدغه سازمان لیگ برای برگزاری بازی های لیگ در ماه های  
پیش رو عنوان کرد: برگزاری منظم و سلامت لیگ با وجود 
فشرده بودن مسابقات لیگ قهرمانان آسیا، بازی های تیم ملی و... 
مهمترین دغدغه سازمان لیگ است. باید از همکاری باشگاه ها 
تشکر کنیم. با توجه به شرایط موجود، باشگاه ها متحمل هزینه های 
زیادی بابت سفرها و لغو پروازها می شوند. سرپرست کمیته 
مسابقات سازمان لیگ فوتبال ایران درباره اعتراض پرسپولیسی ها 
به بلندبودن چمن ورزشگاه امام رضا)ع( مشهد گفت: مسئولیت 
مناسب بودن چمن ورزشگاه صددرصد برعهده ناظر بازی است. 
زمین و چمن ابعاد مشخصی دارند که شاید اختلاف نظرهایی 
درباره چمن وجود داشته باشد، اما خوشبختانه ناظر این بازی 
از داوران باتجربه بود و به تشخیص ایشان احترام می گذاریم. 
متاسفانه مُدشده وقتی تیم ها نتیجه می گیرند خوشحال هستند، 
اما در صورت عدم نتیجه گیری بحث های دیگری مطرح می کنند 
و ایراد می گیرند. مهدی در خصوص شکایت باشگاه پدیده مشهد 
در رابطه با بازی کردن عیسی آل کثیر مهاجم پرسپولیس به دلیل 
پرداخت نشدن جریمه 10 هزار دلاری او بهAFC  افزود: باشگاه 
پدیده شکایتی داشته که این شکایت به ارکان قضائی از جمله 
کمیته وضعیت و انضباطی ارجاع تا در این زمینه تصمیم گیری 

شود.

مریم  جهان نجاتی:

جام باشگاه ها راه جدیدی برای فوتبال زنان   باز کرد!

از ماجرای ساختمان تا تلافی تصمیم »استقلال« 

مشکلات  غیرفنی  »پرسپولیس« 


